
Zápis z jednání Komise rozhodčích ČAS v Olomouci dne 9.12.2022 
 

 
Místo: Sportovní hala UP, U Sportovní haly 38/2, 779 00 Olomouc 
Přítomni:  J. Kubálek, R. Šimek, M. Opavská, L. Pudilová, J. Šálek, J. Navrátil, K. Hoferek, I. Machová,   M. Tipka, A. 
Novotný 
Hosté: L. Dočkal 
 
1. Zahájení jednání, schválení zapisovatele  
Jednání komise zahájil její předseda Jakub Kubálek v 17.00 
- zapisovatelem byl zvolen Jindřich Šálek 
 
2. Schválení programu schůze  
změna v bodě 7 - nebudou se řešit instruktoři, bod č.5 nebyl definován 
Program schůze byl schválen jednomyslně. 
 
3. Projednání delegace rozhodčích 
- je schválený rozpočet na rok 2023 
- školení NTO v roce 2022 bylo zrušeno, v rozpočtu je cca 200 tis. Kč na NTO 
- probíhá změna systému vzdělávání na úrovni WA - gold, silver, bronze a NAR 
- pro uznávání výsledků do World rankingu je nutné mít na závodech minimálně rozhodčí NAR 
- NAR začíná od 16 let, dále odstupňováno po 3 letech praxe 
- školení bude probíhat online 
- zatím je 3leté přechodné období 
- halová sezona zůstává beze změny, do letního schvalování delegací rozhodneme o nových příkazních smlouvách 
v soutěžích I. a II. ligy 
 
4. Školení KR ČAS v roce 2023 
- 1. třída 3.-5.11.2023 v Pardubicích 
- seminář instruktorů - 11.-12.11.2023 
- chůze - 4.3.2023 
- školení odborné funkce rozhodčí pro tělesně handicapované sportovce 
 
5. zrušen 
 
6. Projednání termínové listiny 2023 –  (k 16.11.2022) 
 
7. Návrhy ústředních rozhodčích  
- Ing. Ivanka  Lebrová byla schválena ústřední rozhodčí 
- Karel Mileret byl schválen ústředním rozhodčím 
- Bohuslav Rodina byl schválen ústředním rozhodčím 
 
8. Jubilea 2023 - schváleni  
 
9. NTO - nový model vzdělávání WA 
- probrán v bodě č.3 
 
10. Různé 
Lída Pudilová - informace ze Středoevropské komise 
návrhy úprav pravidel: standardizace označení závodníků, úprava pořadí závodníků ve finále technických disciplín, 
závodník si bude moci přinést více kusů náčiní, zrušení odvolací komise, upřesnění k pravidlu vyšlápnutí 
Informace z rozhodování ze světových závodů MS a ME 2022 
Jakub Kubálek měl dotaz na výsledky používání videokamer u skoku do dálky. 
Rudolf Šimek měl dotaz ke změnám pravidel - nejsou navrženy 
Jakub Kubálek:  - příští zasedání komise 31.3.2023 v Praze, další komise v srpnu 2023 proběhne v Brně 
 
Ukončení KR ČAS 19:30 hod.  
 
Zapsal: Jindřich Šálek 


